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Abstract (en)
An evaluation circuit (5) detects the dispersion of the directional radio signal occurring on the test route and, with the aid of the motor (6), adjusts the
angle of incidence of the subreflector (2) in such a way that the major lobe of the antenna is deflected by up to two halfpower widths. As a result, the
wanted and interference signals arriving from various directions are weighted differently before they reach the receiver.

Abstract (de)
Eine Auswerteschaltung (5) erfaßt die auf der Übungsstrecke auftretende Dispersion des Richtfunksignals und verstellt mit Hilfe des Motors (6) den
Anstellwinkel des Subreflektors (2) so, daß die Hauptkeule der Antenne um bis zu zwei Halbwertsbreiten ausgelenkt wird. Hierdurch werden die aus
verschiedenen Richtungen einfallenden Nutz- und Störsignale unterschiedlich gewichtet bevor sie zum Empfänger gelangen.
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